

مقدمة تعبير عن الحي بالانجليزي

The neighborhood is the place where we grow up with our family and childhood friends and grow up in it together and interact with its residents, buildings and all the details in it, which makes it a part of us and makes us a part of it, we resemble it and it resembles us, so that the houses in the same neighborhood are similar and overlap as if they are a single fabric that expresses the residents of this region The shapes of the houses tell the news of their residents just by looking at them.

الحي هو المكان الذي ننشأ به برفقة أهلنا وأصدقاء الطفولة ونكبر فيه سوياً ونتفاعل مع سكانه وبنائاته وكل ما فيه من تفاصيل، ما يجعله جزء منا ويجعلنا جزء منه، نشبهه ويشبهنا، حتى أن البيوت في الحي الواحد تتشابه وتتداخل وكأنها نسيج واحد يعبر عن سكان هذه المنطقة، فتحكي أشكال البيوت أخبار سكانها بمجرد النظر إليها.

كلمة عن الحي الذي اسكن فيه بالانجليزي

I adore the neighborhood in which I live with my large family, as I grew up with five brothers with my father and mother, here where we made many friendships and good relationships that grew with us day after day, the neighborhood in which I live is distinguished by its proximity to the major markets in my city, which makes it an ideal location for living It also contains two schools and three mosques, which makes everything close to you and helps you to spend most of your trips on foot, without the need for transportation.

أعشق الحي الذي أسكن فيه برفقة عائلتي الكبيرة، حيث نشأت برفقة خمسة إخوة مع والدي ووالدتي، هنا حيث كونا الكثير من الصداقات والعلاقات الطيبة التي كبرت معنا يوماً بعد يوم، يتميز الحي الذي أسكن فيه بقربه من الأسواق الكبرى في مدينتي، ما يجعله موقع مثالي للسكن، كما أنه يحتوي على مدرستين وثلاثة مساجد، مما يجعل كل شيء قريب منك ويعينك أن تقضي جل مشاويرك سيراً على الأقدام، ودون الحاجة إلى وسائل نقل.

وصف الحي بالانجليزي مع الترجمة

Our neighborhood is distinguished by the trees paved on the sides of the roads almost everywhere, which enables you to breathe clean air as much as possible. In Ramadan to hang decorations, and in holidays you find children playing merrily everywhere, and all of this makes the neighborhood in which I live a paradise.

يتميز حينا بالأشجار المرصوفة على جوانب الطرق في كل مكان تقريباً ما يمكنك من استنشاق هواء نقي قدر الإمكان، ويضم حينا حديقتين فيهما ساحات مناسبة للعب كرة القدم التي تعتبر أشهر ألعابنا في الحي، كما يتسم الحي الذي أسكن فيه بقربه من العادات والتقاليد الأصيلة حيث يسارع الناس في رمضان إلى تعليق الزينة، وفي الأعياد تجد الأطفال يلهون بمرح في كل مكان، وكل هذا يجعل من الحي الذي أعيش فيه جنة.

خاتمة تعبير عن الحي بالانجليزي

In the end, I believe that the neighborhood we live in is not just a spot in our homeland, but rather a memory that preserves the records of its residents, their memories, their feelings, and the ways they interact with it and with each other. And the house I live in with my family.

في النهاية أعتقد أن الحي الذي نعيش فيه ليس مجرد بقعة في وطننا، بل هو ذاكرة تحتفظ بسجلات سكانها وذكرياتهم ومشاعرهم وطرق تفاعلهم معه ومع بعضهم البعض، إن الأحياء تعكس طبيعة سكانها الطيبة، وأحياء الوطن مجتمعة تعكس أصالة شعبه، لذا أعشق وطني والحي الذي أسكن فيه والمنزل الذي أعيش فيه مع أهلي.